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PÄEVAKORD: 

1. Vanematekogu kohtumine Randvere kooli direktori Margus Tõnissaarega 

2. 23.01.2024 vanematekogu koosoleku protokolli kokkuvõte ja tagasisidestamine  

3. Kohal algatatud küsimused 

 
1 VANEMATEKOGU KOHTUMINE RANDVERE KOOLI DIREKTORI MARGUS TÕNISSAAREGA  
 
Direktor andis ülevaate hoolekogu ja vanematekogu tööst, tutvustas tulevasi ideid kooli osas 

ja tõdes, et täielikust visioonist on hetkel raske rääkida, kuna muid kriitilisi teemasid 

üleüldse on vaja lahendada enne, et saaks .  

Koolil on plaan viia läbi sisehindamine. Selle alusel tuleb sisend koolipidajalt ning alustatake 

uue arengukava loomist. Nt mõned uued õppimisviisid (nt uued hindamisvahendid) uude 

arengukavsse. Arengukava peaks valmis saama aasta lõpuks. 

Ruumi peaks olema koolis rohkem, et pakkuda kaasaegsemat õpikeskkonda. Õpilased ei mahu 

enam ka uutesse ruumidesse ära. 

 
Kristliin Nageli küsimused:  



Kui kaugel on vanematekogu lehekülje lisamine kooli kodulehele?  

- Direktor vahendas Liina Savolaineni vastust: vanematekogult vaja infot, on võimalik lisada 

kooli lehele. Pilary arvas, et meil pole veel infot, mida sinna lisada. Liikmed leidsid, et 

alustame lihtsalt liikmetest ja protokollidest. Otsustati, et Pilary kirjutab sel teemal Liinale.  

Kuidas läheb õpilastega tutvumine?  

- 1-2. klassidel on külas käidud, direktor jätkab tutvmist klassidega. 

 
Muud teemad ja ettepanekud koolijuhile:   

1. Ujulasse õpilastele fonosüsteem paigaldada.  

2. Kaamerasüsteemid kooli ruumidesse. Kool tegeleb, otsib paremaid pakkumisi. 

3. Toitlustamine, hanke tingimused. Räägiti hoolekogus ja vanematekogu esinaine annab 

infot.  

4. Arutlemiseks teema 6b klassist: Hädasti oleks vaja taastada vähemalt matemaatikas    

tasemegrupid. 6 kl alates võiks olla, kindlasti kuni 9 kl välja.  

- Direktor: paralleelklassid võiks olla koos, siis saaks mõelda. Pilary kirjutab teemast 

õppejuhile.  

 

5. Koolihoov, liiklusmärgid, liikluskorraldus, parkimiskorradus. 

- Direktor võtab vallaga ühendust ja annab siis tagasisidet.  

 6. Küsimus programmide kasutamise osas 

- KiVa, VEPA programmid, hetkel kool ühegi programmiga ühinenud ei ole, aga kool 

saab kõiki neid tegevusi teha ka ilma programmita. Saame hoida kokku osalustasu 

ulatuses. 

       7. Motivatsioonipaketist õpetajatele. 

       8. Koolis loodud koostöökojad – üldõpetus, loodusained, keeled, kultuur. 

 
 
 
2 23.01.2024 VANEMATEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLLI KOKKUVÕTE JA 

TAGASISIDESTAMINE 

 

 
1. Kooli rebrandingu idee 



Direktor:  

- Vanematekogus olev lapsevanem, Toomas Allikas, oli käinud direktorile projekti 

ideed tutvustamas kogu vanematekogu nimel, kuigi vanematekogu liikmed ei ole 

dokumenti eelnevalt näinud ega saanud sellega tutvuda.  

VK esimees: Kuidas hindame tulemust? VK võtab ühendust projekti algatajaga, et ta 

edastaks meile dokumendi tutvumiseks.  

2. Koolitoit  

- Hoolekogus valla esindaja selgitas, et hanke dokumendid on koostamisel. Hanke 

pikkus 5a. Järgmise hankega saaks õpilastele rohkem portsiontoitu pakkuda. Üks 

kord nädalas oleks taimetoidu valik. Tagada lastele tasuta koolitoit. 

Tekkinud küsimused:  

Kas kõigile lastele toitu jätkub?  

Kas ja kui paljud lapsevanemad oleksid nõus koolitoidule lisaks omaosalust tasuma?  

Vald ei poolda hetkel vanemate omaosaluse kaasamist.  

3. Vaheaegade korraldus 

- Vaheajad toimuvad riiklikult paika pandud aegadel, meie koolis erinevust ei ole. 

4. Koolivorm 

- Teise firma kaasamise mõte. Kuhu oleme jõudnud, kas vanematel on huvi? Oluline, 

et saaksime tellida riideid aasta läbi, mitte vaid 2x aastas. VK teeb ettepaneku koolile 

teise pakkuja võtmiseks. 

 

Ülejäänud küsimustele on direktor saatnud vastused kirjalikult. 

 
 
3 MUUD TEEMAD JA KÜSIMUSED  

 

1. Vanematekogu esinaine tutvustab koolijuhi pöördumist:  

„Lapsevanemad on pakkunud enda abi ja meil on tekkinud väga konkreetne valdkond, kus seda 

abi vajaksime. Nimelt pesade sisustamine. Vahendeid on seal väheks jäänud ja selle protsessi 

käigus saaksid lapsevanemad ise kaasa rääkida, mida laste jaoks valida. 

 

Meie õppejuht Gerttu on hea meelega valmis koos lapsevanematega seda teemat arutama, et 

pedagoogilised aspektid vahendite valikul oleksid arvesse võetud. 



 

Võib olla võiks pesade sisustamisel kasutada ka jõulude ajal lapsevanemate kogutud raha?" 

- Otsustasime, et küsime lastelt, vanematelt, õpetajatelt, mida sinna soovitakse. 

 

7. klassist alates ei ole koduklasse, ka neile võimaldada vahendeid. Kott-toolid,     

puhkealad, nt II korruse koridorialal. 

 

2. Vanematekogu liikmete osavõtt VK koosolekutest.  

Igast klassist 2 esindajat, hoolitseme, et alati on koosolekul vähemalt üks esindaja 

olemas.  

Ettepanek: VK esimees saab saata kirja kõikidele klassidele, õpetajatele ja 

lapsevanematele, et info leviks.  

-Õpilasesinduse loomine, et kaasata õpilasi kooli ettepanekute tegemisse ja 

arengusse. 

-Kes koolipersonalist tegeleb kommunikatsiooni, kodulehega? Kas kooli kodulehel on 

juba kirjas, kes milliste ülesannetega tegeleb? Uurime koolilt. 

 

 

 

Protokollija:        Koosoleku juhataja:  

Helen Orav-Kotta       Pilary Viin  


